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W odpowiedzi na zapytanie złożone w ostatnim akapicie pisma z 4 sierpnia 2022 roku 

uprzejmie informuję jak poniżej. 

 

- Ziemia, która została nawieziona na teren pól osadowych mających status składowiska 

odpadów obojętnych została przebadana i nie wykazuje szkodliwości. Badania zostały 

zlecone akredytowanemu laboratorium, a z wyników, które już Pan Radny wcześniej 

otrzymał, wynika, że w pobranych próbkach nie stwierdzono żadnych przekroczeń badanych 

substancji. 

 

- Wywóz ziemi na teren pól osadowych mających status składowiska odpadów obojętnych, 

który pierwotnie był prowadzony przez ZWiK w Łodzi bez formalnego pozwolenia, został 

przez Urząd Miejski uniemożliwiony już we wrześniu 2021r poprzez ustawienie szlabanów, o 

czym już zawiadamialiśmy Pana Radnego m.in. podczas jednej z sesji. 

 

- Trwająca rekultywacja terenu składowiska odpadów obojętnych w Kalinku odbywa się 

zgodnie z decyzją Marszałka Województwa Łódzkiego oraz stanowiska Ministra Klimatu i 

Środowiska  o nr ŚRIV.7241.14.2021.AS i na ten temat również Pan Radny otrzymał już 

informację. 

 

- Mając powyższe na względzie, Urząd Miejski w Rzgowie nie widzi podstaw do wydania 

decyzji nakazującej usunięcie mas ziemnych nawiezionych na składowisko odpadów 

obojętnych, gdyż jest to ziemia, która nie zagraża bezpieczeństwu środowiska. Także 

ponoszenie przez rzgowski samorząd niemałych kosztów samodzielnego wywozu ziemi z 

terenu składowiska (podczas gdy to właśnie ziemia musi być tam nawieziona dla wyrównania 

terenu) jest działaniem zbędnym, nielogicznym i bezzasadnym. 

 

 

 


